
Protokół nr 16/2015 
posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 15 grudnia 2015 r. w godz. 1530- 1620 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 
 

 
Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1. Zdzisław Koncewicz - przewodniczący Komisji, 
2. Zbysław Wojciech Grajek, 
3. Wojciech Pająk   
4. Sławomir Jan Szeszko, 
5. Piotr Wasiukow, 
6. Zdzisław Przełomiec.  

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk, 
2. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta 
3. Ewa B. Sidorek – Zastępca Prezydenta 
4. Justyna Wołągiewicz – kierownik referatu urbanistyki  

  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Koncewicz, który powitał zebranych i przypomniał, Ŝe 
proponowany porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami. Zapytał  
o uwagi do porządku posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyj ęli jednogłośnie następujący porządek 
posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu nr 14/2015 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
Rady Miejskiej w Suwałkach w dniu 17 listopada 2015 r.  

2. Przyjęcie protokołu nr 15/2015 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
Rady Miejskiej w Suwałkach w dniu 8 grudnia 2015 r.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu w rejonie ulic Bulwarowej i Zacisze                
w Suwałkach. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu ograniczonego ulicami Tadeusza Kościuszki, Ludwika 
Waryńskiego, Wesołą i Wigierską w Suwałkach. 

5. Wolne wnioskii. 
 
 
Ad pkt. 1 
Przyjęcie protokołu nr 14/2015 z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 
Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach w dniu 17 listopada 2015 r.  
 
Zdzisław Koncewicz poinformował, Ŝe do protokołu nr 14/2015 z posiedzenia Komisji nie 
wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, Ŝe protokół  przez Komisję, został  przyjęty. 

 



Ad pkt. 2 
Przyjęcie protokołu nr 15/2015 z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 
Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach w dniu 8 grudnia 2015 r.  
 
Zdzisław Koncewicz poinformował, Ŝe do protokołu nr 15/2015 z posiedzenia Komisji nie 
wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, Ŝe protokół  przez Komisję, został  przyjęty. 

Ad pkt. 3 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu w rejonie ulic Bulwarowej i Zacisze                
w Suwałkach. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 Cz. Renkiewicz poinformował, iŜ wpłynął wniosek potencjalnego inwestora na teren 
byłego szpitala zakaźnego, wnioskodawca zwrócił się  o podjęcie uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.    
Przedstawił swoją nowa koncepcję i swoje zamiary odnośnie  zagospodarowania tego 
obszaru. Ma powstać centrum odnowy biologicznej, podziemne garaŜe, przedszkole, obiekt                
o funkcji usługowej o charakterze sportowym, rekreacyjnym i handlowym. Ze względu na zły 
stan techniczny  obiektu byłego szpitala zakaźnego, który nie nadaje się do adaptacji na 
planowane cele, budynek ten naleŜałoby rozebrać w celu umoŜliwienia budowy nowego 
obiektu. Biorąc powyŜsze pod uwagę, zasadne jest podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w rejonie ulic 
Bulwarowej i Zacisze w Suwałkach.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  
za pozytywną opinią głosowało   –    5 radnych,  
przeciw                                         –    0 
wstrzymało się od głosu               –    0 

 
 Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu       
w rejonie ulic Bulwarowej i Zacisze  w Suwałkach. 
 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Ad pkt. 4 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu ograniczonego ulicami Tadeusza Kościuszki, Ludwika 
Waryńskiego, Wesołą i Wigierską w Suwałkach.                                                
  Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 Cz. Renkiewicz zabrał głos w tej sprawie. Poinformował, Ŝe ww. plan jest potrzebny 
do uporządkowania kolejnego kwartału miasta, między innymi  do rewitalizacji obiektów 
zabytkowych,  zmian układu komunikacyjnego i drogowego na tym terenie. Plan określa 
zasady zabudowy, przekształcenie i rewitalizację terenów oraz zasady ich zagospodarowania, 
wynikające z potrzeb kształtowania przestrzeni publicznych. Przedstawił zasady modernizacji, 
rozbudowy i budowy systemów komunikacji i infrastruktury technicznej. 

 Justyna Wołągiewicz zreferowała i omówiła na rysunku planu,  jak wygląda zabudowa 
tego terenu i rozwiązania komunikacyjne.  



Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  
za pozytywną opinią głosowało   –    5  radnych,  
przeciw                                         –    0 
wstrzymało się od głosu               –    0 

 
 Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu ograniczonego ulicami 
Tadeusza Kościuszki, Ludwika Waryńskiego, Wesołą i Wigierską w Suwałkach.                                               
 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Ad pkt. 5 
Wolne wnioski. 

  Z. Koncewicz przedstawił  pismo, które wpłynęło do Biura Rady Miasta ze Związku 
Pamięci Ofiar Obławy Augustowskiej 1945 z siedzibą w Augustowie. Związek zgłasza 
inicjatywę postawienia symbolu  upamiętniającego Ofiary na  Rondzie Ofiar Obławy 
Augustowskiej na Suwalszczyźnie z Lipca 1945 roku. Prezydent Cz. Renkiewicz poinformował 
zebranych, iŜ inicjatywa naleŜy do Rady,  a  w projekcie budŜetu na przyszły rok ta pozycja 
nie jest ujęta.  Pismo  stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 Glos zabrał Z.W. Grajek zapytał jaka obowiązuje  procedura odnośnie postawienia 
takiego pomnika,  czy  rozpocząć procedurę konkursu.   

S. Szeszko zaproponował Ŝeby zostawić ten temat i zająć się nim  w nowym roku . 

 Cz. Renkiewicz wspomniał Ŝe jest potrzebny projekt  lub konkurs na taką pracę,  
powołanie komisji konkursowej. NaleŜy poprosić Związek o wytypowanie osoby do prac               
w komisji konkursowej. Powinno się taki projekt ująć w przyszłym roku w budŜecie miasta. 

 Z. W. Grajek poprosił o zaprotokołowanie czy moŜemy zaproponować wnioskodawco 
o przystąpienie do procedury konkursowej. Prośba pana radnego o wysłanie korespondencji 
dotyczącej konkursu.    

 Z. Koncewicz zapytał odnośnie Izby Wytrzeźwień czy wszyscy pracownicy dostaną 
propozycje pracy? Cz. Renkiewicz porosił o  wykaz pracowników którzy nie otrzymali 
propozycji pracy. Poinformował, iŜ większość osób znalazła zatrudnienie.  

Wniosków innych nie zgłoszono. 

Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono.    

                Przewodniczący 

Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
Rady Miejskiej w Suwałkach 

Zdzisław Koncewicz 

Protokół sporządziła: 
ElŜbieta Polańska 
 
Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 
Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


